

parts2clean – Cleaning redefined

The tasks in industrial component and surface cleaning have never been so varied, demanding and challenging. Especially in the HIGH PURITY sector, we are confronted with requirements that were hardly imaginable not so long ago. With its unique and comprehensive range of products and services for all areas of industrial parts cleaning and pre-treatment, parts2clean offers the ideal information and procurement platform. From A for "Absolutely Burr-Free" aka deburring to Z for "Zero Particle" aka high purity, it covers the entire range of applications.

Visitors

- Over 3,000 visitors, 99 % of whom were trade visitors (around 20 % from abroad)
- 59 % decision-makers, 50 % top management
- Sectors including: Industry, automotive and vehicle industry, mechanical and plant engineering, metalworking and processing, electronics industry, surface technology and precision mechanics, optics

Display categories

- Cleaning Equipment & Alternative Cleaning Methods
- Systems & Components for Cleaning Systems
- Corrosion Protection & Preservation
- Deburring
- Cleaning Baskets & Workpiece Carriers
- Handling & Automation
- Cleaning Media
- Processing & Disposal
- Services
- Quality Assurance & Analytics
- Clean Room Technologies
- Digitalization
- Drying Processes
- Used Machinery & Equipment
- Research & Development

p2c.EXPERTFORUM



Share your knowledge and create awareness for your company with your products and solutions – the p2c.EXPERTFORUM is attended by trade visitors specifically to find solutions. 2,700 lecture attendance on 3 days.

Highlight Topic

- HIGH PURITY.Next Chapter

Highlights on the exhibition space

- Process Chain Technical Cleanliness
- FiT Special Area
- FiT2clean Award

Sides Events

- p2c.EXPERTFORUM
- p2c.TOURS
- p2c.CHEERS & CHAT

Participation options and prices

Whether you register a stand area with or without stand construction, everything is possible at parts2clean. Find the right offer for your appearance.



Calculate your participation in our Shop:
<https://shop.parts2clean.de/en>

parts2clean

Internationale Leitmesse für industrielle
Teile- und Oberflächenreinigung

*International Trade Fair for
Industrial Parts and Surface Cleaning*

7 - 9 October 2025

Stuttgart, Germany

parts2clean.de/en

Information
here:



Cleaning redefined

**parts2
clean**

parts2clean – Cleaning redefined

Die Aufgabenstellungen in der industriellen Bauteil- und Oberflächenreinigung waren noch nie so vielfältig, anspruchsvoll und herausfordernd. Besonders im HIGH PURITY Bereich sind wir mit Anforderungen konfrontiert, die vor nicht allzu langer Zeit kaum vorstellbar waren. Die parts2clean bietet mit ihrem weltweit einzigartigen und umfassenden Angebot für alle Bereiche der industriellen Teilereinigung und Vorbehandlung die ideale Informations- und Beschaffungsplattform. Und zwar von A wie „Absolut Gratfrei“ alias Entgraten bis Z wie „Zero Partikel“ alias High Purity und bildet so die Inhaltliche Spange der kompletten Anwendungsbandbreite.

BesucherInnen

- über 3.000 Besucher, davon 99 % Fachbesucher (rund 20 % aus dem Ausland)
- 59 % Entschieder, 50 % Anteil Top-Management
- Branchen u.a.: Industrie, Automobil- und Fahrzeugindustrie, Maschinen- und Anlagenbau, Metallbe- und verarbeitung, Elektronikindustrie, Oberflächentechnik und Feinmechanik, Optik

Ausstellungsthemen

- Reinigungsanlagen & alternative Reinigungsverfahren
- Systeme & Komponenten für Reinigungsanlagen
- Korrosionsschutz & Konservierung
- Entgratverfahren
- Reinigungskörbe & Werkstückträger
- Handling & Automation
- Reinigungsmedien
- Aufbereitung & Entsorgung
- Dienstleistungen
- Qualitätssicherung & Analytik
- Reinraum- und Sauberraumtechnik
- Digitalisierung
- Trocknungsverfahren
- Gebrauchte Maschinen & Anlagen
- Forschung & Entwicklung

p2c.EXPERTFORUM



Wissen weitergeben und Awareness für Unternehmen, Produkte und Lösungen generieren – unter den FachbesucherInnen wird das p2c.EXPERTFORUM zielgerichtet für die Lösungsfindung besucht. 2.700 Vortragsteilnehmende an 3 Tagen.

Highlight Thema

- HIGH PURITY.Next Chapter

Highlights auf der Ausstellungsfläche

- Prozesskette Technische Sauberkeit
- FiT Sonderschaufläche
- FiT2clean Award

Rahmenprogramm

- p2c.EXPERTFORUM
- p2c.TOURS
- p2c.CHEERS & CHAT

Beteiligungsmöglichkeiten und -preise

Ob Sie eine Standfläche mit oder ohne Standbau anmelden, auf der parts2clean ist alles möglich. Finden Sie das richtige Angebot für Ihren Auftritt.



Kalkulieren Sie Ihre Beteiligungskosten im Shop:
<https://shop.parts2clean.de>



Deutsche Messe

Deutsche Messe
Messegelände
30521 Hannover
Germany



Christoph Nowak
Project Director
Phone: +49 511 89 31322
eMail: christoph.nowak@messe.de



Oliver Kruse
Senior Account Manager
Phone: +49 511 89 33764
eMail: oliver.kruse@messe.de

Kooperationspartner / Cooperation Partner:



Fraunhofer



Medienpartner / Media Partner:

JOT

mo

Oberfläche
Online

WOMAG